
Ali se postajališča ne
bi dalo prestaviti?

V našem glasilu često objavljate predloge in
želje občanov, ki so tako ali drugače povezani z
življenjem in delom v občini Ljubljana Vič-Ru-
dnik.

Sem sicer iz občine Ljubljana Moste-Polje, de-
lam pa na IEVT v Teslovi ulici in pogosto uporab-
ljam mestni avtobus št. 9.

Nekoliko nelogično se mi zdi, da ima »devetka«
kar dve zaporedni postajališči na Riharjevi cesti,
ki sta med seboj oddaljeni komaj 80 do 100 m (gre
za postajališča pri Zeljarski ulici in pred bolnico, v
obeh smereh). Za vse nas, ki delamo na IEVT, pa
tudi za tiste, ki so na Kemijskem inštitutu »Boris
Kidrič«, na Zavodu za metalne konstrukcije, na
Vodogradbenem inštitutu, dalje za obiskovalce in
oskrbovance Doma starejših občanov, poleti pa
tudi za obiskovalce oziroma kopalce na Koleziji,
bi fcjlo ugodno, če bi postajališče pri Zeljarski ulici
prestavili na začetek Riharjeve ceste (to je pred
hišo Riharjeva 2, v nasprotni sraeri pa pred Rihar-
jevo št. 1), t. j . takoj za mostom čez Gradaščico.

Kot mi je znano ta predlog ni tako nov. Stro-
kovni predstavniki Integrala TOZD Mestni pot-
niški promet, so ugotovili, da je prestavitev posta-
jališča možna. Tudi s strani Komunalne skupnosti
in Komiteja za promet in zveze ni ovir. Menda le
KS Kolezija smatra, da ni v interesu krajar.ov,
predvsem pa se bojijo »velikih« stroškov prestavi-
tve (projekt postajališča, izvedba). Če pogleda-
mo, kakšna je sedanja ureditev postajališč ob
Zeljarski ulici, lahko ugotovirao, da na teh posta-
jališčih razen oznak (tabel) ni ničesar drugega.
Prenos oz. prestavitev teh dveh tabel pa menda
res ne more biti tako »velik« strošek. Vsem, ki so
zaposleni pri omenjenih institucijah in se vozijo z
.»devetko«, bi naredili lepo uslugo, ki pride poseb-
no pozimi oz. ob slabem vremenu še bolj do
izraza. Zanimivo bi bilo, če bi KS Kolezija naved-
la arguraente oz. interese, ki govorijo proti pre-
stavitvi omenjenega postajališča »devetke«. Mor-
da bi bilo tudi dobro slišati mnenje institucij, ki
sem jih navedla in tistih občanov, ki bi jim s
prestavitvijo postajališča naredili dobro uslugo.
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